



關於外匯／貴金屬孖展業務調整的通知

尊敬的客戶：

因應本行營業的安排，現對外匯／貴金屬孖展業務有以下調整：

日期	調整內容
2021年2月1日起	<ol style="list-style-type: none">1. 外匯／貴金屬孖展業務服務時段調整為銀行營業日 08:00 至 17:30；2. 停止客戶新開立外匯／貴金屬孖展賬戶；3. 沒有持倉的客戶，如其外匯／貴金屬孖展賬戶中有保證金，將強制調撥至對應的美元結算賬戶。

本行對於上述業務調整可能給閣下帶來的不便致以誠摯的歉意，希望能得到閣下的理解，並感謝閣下一直以來對本行的支持。

敬希垂注。

澳門國際銀行股份有限公司

2021年1月11日



Notice on Changes of Foreign Exchange/Precious Metal Margin Trading Service

Dear Customers,

Please kindly note below changes of service for Foreign Exchange/ Precious Metal Margin Trading:

Effective Date	Changes
1 st February, 2021	<ol style="list-style-type: none">1. Service hours will be adjusted to 08:00 to 17:30 on business days;2. Suspend opening of new Foreign Exchange/Precious Metal Margin Trading account;3. For clients' margin-trading accounts with no existing Foreign Exchange/Precious Metal positions, balance in margin trading account will be transferred to USD settlement account on effective date.

We regret for any inconvenience that may cause. Thank you for understanding and your continued support.

Luso International Banking Ltd
11th January, 2021